
LSF zet fuik voor 
meer plastic in park 
Bij de openbare stukken voor de 
vergadering van 22 september as. 
van de Raadscommissie Onderwijs 
en Samenleving bevindt zich het 
advies van de Leidse Sport Federa 
tie (LSF) over het inrichtingsvoor 
stel wijksportpark Roomburger 
park. Is (ook) door LSF een fuik 
neergezet in één enkele richting, 
die van een extra plastic hockey 
veld in het Roomburgerpark? 
LSF adviseert om het 'inrichtings 
plan, zoals het er nu ligt' op hoofd 
lijnen vast te stellen. Bij de overwe 
gingen ontbreekt echter een ver 
wijzing naar een door LSF gecon 
troleerde en onderbouwde 
berekening van het tekort aan 
hockeyvelden in Leiden. Ook mis 
ik daar een verwijzing naar een 
afweging van voor en tegens voor 
extra velden binnen Leiden en naar 
een afweging van voor en tegens 
van het eventueel oprichten van 
een tweede hockeyclub in Leiden. 
Of naar berekeningen over de 
ruimte voor ongeorganiseerde 
sport. Daar zou toch ook de toege 
voegde expertise van LSF moeten 
liggen? De expertise ligt in ieder 
geval naar mijn mening niet bij het 
participatieproces, waarover in de 
brief een aantal overwegingen is 
gewijd. 
Ik zie geen toegevoegde waarde in 
een aantal overwegingen van LSF 
met waardeoordelen over de hou 
ding van verschillende deelnemers 
aan het participatieproces. Waar de 
tennisvereniging een welwillend 
woord krijgt, worden omwonen 
den en parkliefhebbers weggezet 
als star, niet flexibel en meer. 
Wordt ook door LSF een fuik neer 
gezet in een enkele richting, die 
van een extra plastic hockeyveld in 

het wijksportpark Roomburger 
park? Ik ben benieuwd naar de 
reactie van de Raadscommissie 
Nelly Spanjersberg, Leiden 

Geen tekort aan 
hockeyvelden 
Wie leest dat herinrichting van het 
Roomburgerpark bijna 6 miljoen 
euro kost zou denken dat er een 
groot maatschappelijk probleem 
wordt opgelost. Niets is minder 
waar. Informatie die onlangs vrij 
kwam naar aanleiding van een 
WOB-verzoek werpt een heel ander 
licht op nut en noodzaak van dit 
plan. 
Wist u dat slechts 43 procent van 
de hockeyende Leidenaren bij 
Roomburg speelt? Wist u dat de 
overige 57 procent onderdak vindt 
bij clubs in Oegstgeest, Leiderdorp, 
Voorschoten en bij studentenclub 
Thor? Wist u dat er in de Leidse 
regio geen tekort is aan hockeyvel 
den, maar zelfs een overschot? Dit 
is informatie die de Koninklijke 
Nederlandse Hockeybond heeft 
gedeeld met de gemeente Leiden. 
Helaas is deze informatie niet 
gedeeld met de raadsleden tijdens 
de politieke besluitvorming. 
Dat er in de regio geen tekort is 
aan hockeyvelden wordt onder 
steund door anekdotisch bewijs dat 
wij onlangs ontvingen. Iemand 
heeft kort geleden bij alle clubs in 
de regio geïnformeerd naar moge 
lijkheden om een gezin met drie 
kinderen aan te melden. Wat 
bleek? Het gezin was welkom bij 
alle clubs, zonder wachtlijst, ook 
bij Roomburgl Overigens met de 
kanttekening dat niet altijd een 
plek in een competitieteam gega 
randeerd kon worden: dat was 
afhankelijk van de bezetting van 
de afzonderlijke teams, echter niet 
van een tekort aan velden. 
Bert Stemerdink, 
Stichting Vrienden van het 
Roomburgerpark 

Riolering, parkeren 
en groen 
Een paar maanden geleden was er 
een presentatie voor bewoners over 
de vernieuwing van de riolering in 
de Professorenwijk. Een onderwerp 
mocht niet aan de orde komen. 
Inmiddels is duidelijk dat parkeer 
plaatsen plaats-moeten maken voor 
bomen.(ld, 14 sept.). Zo moet het 
verlies aan groen in het Roombur 
gerpark in de wijk zelf gecompen 
seerd worden. Wethouder North 
blijkt een willig slachtoffer van de 
beloftes die zijn collega Dirkse aan 
de hockey vereniging heeft gedaan. 
Dat belooft wat voor de tweede fase 
van het rioleringsplan wanneer 
buurtbewoners in de gaten krijgen 
welke gevolgen de wens van Dirkse 
voor hun wijk gaat krijgen. 
Ad van der Waals, Leiden 


